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ΠΡΟΣ: ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ

                                                       
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
ΔΗΜΟΣ ΙΛΙΟΥ
Δ/ΝΣΗ ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΣ
Πληροφορίες: Άννα Παπαμιχαήλ 
Δ/νση: Μπίμπιζα 1
Τ.Κ.:     131 22                                                        
ΤΗΛ:     213-20 30 188, 149
e-mail:  annapapamichail@ilion.gr 

ΘΕΜΑ:  Υλοτομία ή μη δέντρων σε διάφορα σημεία του Δήμου.

Η Διαπαραταξιακή Eπιτροπή, όπως αυτή ορίστηκε με την υπ’ αρ. 027/2024 Α.Δ.Σ. για 
να εισηγείται προς το Δ.Σ. την υλοτομία ή μη δέντρων για τη χρονική περίοδο από 
26.01.2024 έως 30.06.2026, απαρτίζεται από τους Δ.Σ.: κ.κ. Γκόγκο Κωνσταντίνο, 
Μπλέτσα Θεόδωρο, Λιόση Αθανάσιο, Γεωργοπούλου Ελένη, Χαραλαμπόπουλο 
Ιωάννη, Ρήγα Παναγιώτη και Μπατσή Χρήστο και τους υπαλλήλους του Δήμου: κα 
Δημητρακοπούλου Αγγελική, με αναπληρωτή αυτής τον κο Σκεντέρη Κωνσταντίνο, 
και κα Παπαμιχαήλ Άννα, με αναπληρώτρια αυτής την κα Ράππου Μαριάνθη.
Η επιτροπή συνεδρίασε στην αίθουσα πολλαπλών χρήσεων του Δημαρχιακού 
Μεγάρου την Πέμπτη 13-03-2025.

Παρόντες ήταν οι κ.κ. :
1. Γκόγκος Κωνσταντίνος
2. Ρήγας Παναγιώτης 
3. Γεωργακοπούλου Ελένη
4. Χαραλαμπόπουλος Ιωάννης 
5. Μπλέτσας Θεόδωρος
6. Δημητρακοπούλου Αγγελική
7. Παπαμιχαήλ Άννα 

Απόντες ήταν οι κ.κ.:
1. Μπατσής Χρήστος
2. Λιόσης Αθανάσιος

Αφού εξέτασε τα υποβληθέντα αιτήματα σχετικά με την υλοτομία ή μη δέντρων σε 
διάφορα σημεία του Δήμου (πεζοδρόμια – κοινόχρηστοι χώροι), εισηγείται προς το 
Δημοτικό συμβούλιο:

mailto:annapapamichail@ilion.gr
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Α. Τη διατήρηση των δέντρων (μη υλοτομία) στις παρακάτω περιπτώσεις:

1. Χρυσηίδος 101:
Σχετική η υπ’ αρ. 2907/28-01-2025 αίτηση της κας Χριστοπούλου Ντορέττας με την 
οποία αιτείται την υλοτομία ενός δέντρου, γιατί όπως επικαλείται, δημιουργεί 
πρόβλημα. Σύμφωνα με την αίτηση το δέντρο: α) αποτελεί κίνδυνο για την ασφάλεια 
καθώς οι ρίζες του έχουν προκαλέσει ζημιές στο πεζοδρόμιο, καθιστώντας το 
επικίνδυνο για πεζούς, ιδιαίτερα για ηλικιωμένους, άτομα με αναπηρίες και γονείς 
με καροτσάκια, β) έχει μεγάλα κλαδιά γεγονός που αυξάνει τον κίνδυνο πτώσης του, 
θέτοντας σε κίνδυνο τους διερχόμενους και τις περιουσίες μας και γ) υπάρχει 
αδυναμία διατήρησής του καθώς οι προσπάθειες συντήρησης, όπως το κλάδεμα ή 
το μάζεμα των φύλλων, δεν έχουν αποδώσει, και το πρόβλημα παραμένει.

Αρμόδια υπάλληλος του δήμου μετέβη την Τετάρτη 05-02-2025 στο σημείο που 
βρίσκεται το εν λόγω δέντρο, επί της οδού Χρυσηίδος 101, όπου διαπιστώθηκαν τα 
εξής: Στο πεζοδρόμιο πλάτους 1,50 μ. περίπου φύεται ένας βραχυχίτωνας ύψους 
>10μ. Το δέντρο είναι ευθυτενές με περίμετρο κορμού 1,45μ., έχει πλούσια βλαστική 
ανάπτυξη και η κατάσταση υγείας του εμφανίζεται πολύ καλή. Σε ότι αφορά το 
πεζοδρόμιο, αυτό δεν αποτελεί αντικείμενο της παρούσας αυτοψίας.
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Η επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα, λαμβάνοντας υπόψη τους λόγους για τους 
οποίους αιτείται την υλοτομία του δέντρου, εισηγείται ομόφωνα στο Δημοτικό 
Συμβούλιο όπως αποφασίσει σχετικά τη διατήρηση (μη υλοτομία) αυτού καθώς το 
δέντρο μακροσκοπικά φαίνεται σε πολύ καλή κατάσταση υγείας. Προτείνεται όπως 
η αρμόδια υπηρεσία (Τμήμα εφαρμογών πρασίνου) προβεί στις απαραίτητες 
καλλιεργητικές φροντίδες του δέντρου. 
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2. Αυλώνος 51
Σχετική η υπ’ αριθ. πρωτ.: 3876/03-02-2025 αίτηση του κου Πρέκα Στυλιανού με την 
οποία αιτείται την υλοτομία δύο δέντρων, γιατί όπως επικαλείται δημιουργούν 
πρόβλημα. Σύμφωνα με την αίτηση, υπάρχει κίνδυνος τραυματισμού πεζών και 
πιθανή φθορά περιουσίας συμπεριλαμβανομένης και της δικής του αφού: α)  η 
χρήση του πεζοδρομίου είναι απαγορευτική, β) τα κλαδιά των δέντρων χτυπάνε στα 
τζάμια της ιδιοκτησίας του με κίνδυνο τραυματισμού από θραύση και πτώση αυτών, 
γ) κάποιος από τους ένοικους έδεσε το ένα δέντρο στην εξωτερική μονάδα του 
κλιματιστικού του και το άλλο στα ρολά του καταστήματος του με αποτέλεσμα να 
μην μπορεί να θέσει σε λειτουργία το κλιματιστικό και να μην μπορεί να ανοίξει το 
ρολό του καταστήματός του από την πλευρά αυτή και να εισέλθει στον χώρο του και 
δ) μπορεί να υπάρξει πιθανό πρόβλημα από τις ρίζες τους στο άμεσο μέλλον .

Αρμόδια υπάλληλος του δήμου μετέβη την Τετάρτη 05-02-2025 στο σημείο που 
βρίσκονται τα εν λόγω δέντρα, επί της οδού Αυλώνος 51, όπου διαπιστώθηκαν τα 
εξής: Στο πεζοδρόμιο πλάτους 1 μ. περίπου φύονται δύο νεαρά δέντρα λεμονιάς, 
μικρού ύψους και μέτριας βλαστικής ανάπτυξης. Τα δέντρα είναι ευθυτενή και έχουν 
περίμετρο κορμού 0,27 μ. και 0,18 μ. (από αριστερά προς τα δεξιά). 
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Η επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα, λαμβάνοντας υπόψη τους λόγους για τους 
οποίους αιτείται την υλοτομία των δέντρων, εισηγείται ομόφωνα στο Δημοτικό 
Συμβούλιο όπως αποφασίσει σχετικά τη διατήρηση (μη υλοτομία) αυτών.  
Προτείνεται όπως η αρμόδια υπηρεσία (Τμήμα εφαρμογών πρασίνου) προβεί στις 
απαραίτητες καλλιεργητικές φροντίδες των δέντρων και στο απαραίτητο κλάδεμα 
διαμόρφωσής τους, έτσι ώστε να μπορεί να εισέλθει ο ιδιοκτήτης στο κατάστημά 
του.
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3. Πιερίας 38
Σχετική  η υπ’ αρ. πρωτ. 61605/13-12-2024 αίτηση του κου Αποστολόπουλου 
Γεωργίου, με την οποία αναφέρει τον κίνδυνο πτώσης ενός δέντρου και αιτείται την 
αυτοψία του από τις αρμόδιες υπηρεσίες. Σύμφωνα με την αναφορά, υπάρχει 
μεγάλος κίνδυνος πτώσης του δέντρου λόγω του μεγάλου του ύψους, όγκου, βάρους 
και της μεγάλης του κλίσης σε περίπτωση δυνατού αέρα ή χιονόπτωσης, με συνέπεια 
να προξενήσει ζημιές στο δίκτυο της ΔΕΗ, στα παρακείμενα σπίτια, στα 
παρκαρισμένα ή στα διερχόμενα αυτοκίνητα και ίσως κάποιο ανθρώπινο ατύχημα.

Αρμόδια υπάλληλος του δήμου μετέβη την Τετάρτη 18-12-2024 στο σημείο που 
βρίσκεται το εν λόγω δέντρο, επί της οδού Πιερίας 38, όπου διαπιστώθηκαν τα εξής: 
Σε πεζοδρόμιο πλάτους  1,60 μ. φύεται ένα πεύκο με κλίση προς την μάντρα της 
οικίας και το διπλανό αριστερό δέντρο. Το δέντρο είναι πλούσιας βλαστικής 
ανάπτυξης, με ύψος > 10μ. και περίμετρο κορμού 1,60 μ. περίπου. Μακροσκοπικά, 
η κατάσταση της υγείας του κρίνεται ικανοποιητική χωρίς να εκτιμάται ότι υπάρχει  
κίνδυνος πτώσης. Παρατηρήθηκε ξήρανση κλάδων και μεταχρωματισμός του 
κορμού του, σημάδια που υπονοούν την ανάγκη καλλιεργητικών φροντίδων του 
δέντρου. Το δέντρο βρίσκεται με την υπάρχουσα κλίση τουλάχιστον από το έτος 
2014, χωρίς ουσιαστική μεταβολή.
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Η επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα, λαμβάνοντας υπόψη τους λόγους για τους 
οποίους αιτείται την υλοτομία του δέντρου, εισηγείται κατά πλειοψηφία στο 
Δημοτικό Συμβούλιο όπως αποφασίσει σχετικά τη διατήρηση (μη υλοτομία) αυτού 
καθώς μακροσκοπικά η κατάσταση της υγείας του κρίνεται ικανοποιητική χωρίς να 
εκτιμάται ότι υπάρχει κίνδυνος πτώσης. Προτείνεται όπως η αρμόδια υπηρεσία 
(Τμήμα εφαρμογών πρασίνου) προβεί στις απαραίτητες καλλιεργητικές φροντίδες 
του δέντρου και στην μείωση του όγκου της κόμης του για τον περιορισμό του 
φορτίου που φέρει. 

4. Ικάρου 24
Σχετική  η υπ’ αριθ. πρωτ.: 2209/22-01-2025 αίτηση της κας Σαββάκη Μαρίας με την 
οποία αιτείται την υλοτομία ενός δέντρου, γιατί όπως επικαλείται δημιουργεί 
πρόβλημα. Όπως αναφέρεται στην αίτηση, το δέντρο είναι επικίνδυνο και έχει 
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σηκώσει τις πλάκες της αυλής του σπιτιού η οποία χρειάζεται επισκευή. Σημειώνεται 
ότι έχουν προηγηθεί και άλλες δύο αιτήσεις για την υλοτομία του δέντρου τα έτη 
2012 και 2019 για τα οποία το Δημοτικό Συμβούλιο απέφάνθη αρνητικά με τις υπ’ 
αρ. 103/2012 και 158/2019 Αποφάσεις του.
Αρμόδια υπάλληλος του δήμου μετέβη την Τρίτη 11-03-2025 στο σημείο που 
βρίσκεται το εν λόγω δέντρο στην οδό Ικάρου 24, όπου διαπιστώθηκαν τα εξής: Επί 
του πεζοδρομίου πλάτους 1,70 μ. περίπου φύεται ένα δέντρο (πεύκο) μεγάλου 
ύψους (>12μ.). Το δέντρο είναι πλούσιας βλαστικής ανάπτυξης, έχει μικρή κλίση 
προς τον δρόμο και περίμετρο κορμού 2,20 μ. περίπου. Το δέντρο βρίσκεται με την 
υπάρχουσα κλίση τουλάχιστον από το έτος 2014, χωρίς ουσιαστική μεταβολή. 
Μακροσκοπικά, παρατηρήθηκαν σημάδια μυκητολογικής προσβολής του δέντρου, 
σε βαθμό που δεν προκαλεί ανησυχία προς το παρόν. Σε ότι αφορά τις πλάκες της 
αυλής, αυτό δεν αποτελεί αντικείμενο της παρούσας αυτοψίας.
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Η επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα, λαμβάνοντας υπόψη τους λόγους για τους 
οποίους αιτείται την υλοτομία του δέντρου, εισηγείται κατά πλειοψηφία στο 
Δημοτικό Συμβούλιο όπως αποφασίσει σχετικά τη διατήρηση (μη υλοτομία) αυτού 
καθώς η κατάσταση του δέντρου μακροσκοπικά δεν προκαλεί ανησυχία. Προτείνεται 
όπως η αρμόδια υπηρεσία (τμήμα εφαρμογών πρασίνου) προβεί στις απαραίτητες 
καλλιεργητικές φροντίδες και σε τακτικό έλεγχο της κατάστασης υγείας του δέντρου.

5. Πλατεία Μινωτή – Αγίας Παρασκευής 2 και Ιουλιανού
Σχετική η υπ’ αριθ. πρωτ. 1457/16-01-2025 αίτηση της κας Τρελάκη – Φραγκούλη 
Χρυσούλας με την οποία αιτείται την επανεξέταση του θέματος για την υλοτομία 
δέντρου που βρίσκεται εντός της Πλατείας Μινωτή στο ύψος της οδού Ιουλιανού και 
Αγ. Παρασκευής 2. Αναφέρεται ότι με την υπ’ αρ. 51951/15-10-2024 αίτησή της 
αιτήθηκε την υλοτομία ενός μεγάλου ευκάλυπτου (>10μ.) καθώς οι ρίζες του 
προκαλούν ζημιά στο αποχετευτικό σύστημα του σπιτιού, όπου χρειάστηκε να 
προβεί σε πλήρη ανακαίνιση του μπάνιου της οικίας της.  Επίσης, λόγω του μεγέθους 
του δέντρου υπάρχει ο κίνδυνος να πέσει πάνω στην οικία όπου κατοικεί οικογένεια 
και να προκαλέσει ατύχημα. Η αίτηση είχε εξεταστεί από την Διαπαραταξιακή 
Επιτροπή και το Δημοτικό Συμβούλιο στις 22 Νοεμβρίου 2024, το οποίο απεφάνθη 
αρνητικά για την υλοτομία του δέντρου. Προτάθηκε η  μείωση του όγκου της κόμης 
του και ο τακτικός έλεγχος για την κατάσταση του δέντρου από την αρμόδια 
υπηρεσία (Τμήμα εφαρμογών πρασίνου). Σε ότι αφορά το αποχετευτικό σύστημα, 
αυτό δεν αποτελεί αντικείμενο της παρούσας αυτοψίας.
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Η επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα, λαμβάνοντας υπόψη τους λόγους για τους 
οποίους αιτείται την επανεξέταση του θέματος για την υλοτομία του δέντρου, 
εισηγείται ομόφωνα στο Δημοτικό Συμβούλιο όπως αποφασίσει σχετικά την 
διατήρηση της εισήγησής της για την μη υλοτομία του δέντρου.

6. Αγίας Σοφίας 22

Σχετική  η υπ’ αριθ. πρωτ.: 6289/17-02-2025 αίτηση του κου Χριστογιάννη Δημητρίου 
με την οποία αιτείται την υλοτομία τριών δέντρων γιατί όπως επικαλείται 
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δημιουργούν πρόβλημα. Σύμφωνα με την αίτηση, η ανάπτυξη των δέντρων προκαλεί 
έντονο ανασήκωμα των πλακών του πεζοδρομίου σε βαθμό που αποτελεί άμεσα 
κίνδυνο ως προς τυχόν πτώση και τραυματισμό των διερχομένων από το πεζοδρόμιο 
αλλά και πιθανότατο πρόβλημα στις σωλήνες ύδρευσης του ακίνητου. 
Αρμόδια υπάλληλος του δήμου μετέβη στο σημείο που βρίσκονται τα εν λόγω 
δέντρα στην οδό Αγίας Σοφίας 22, όπου διαπιστώθηκαν τα εξής: Επί πεζοδρομίου 
πλάτους περίπου 1,40μ. φύονται τρεις (3) νεραντζιές. Τα δέντρα είναι μεσαίου 
ύψους (γύρω στα 4μ. έκαστο) και πλούσιας βλαστικής ανάπτυξης. Είναι ευθυτενή και 
η περίμετρος των κορμών τους είναι 0,35 - 0,46 μ. περίπου. Μακροσκοπικά, η 
κατάσταση της υγείας τους  βρέθηκε πολύ καλή. Σε ότι αφορά το πεζοδρόμιο, αυτό 
δεν αποτελεί αντικείμενο της παρούσας αυτοψίας.

Η επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα, λαμβάνοντας υπόψη τους λόγους για τους 
οποίους αιτείται την υλοτομία των δέντρων, εισηγείται ομόφωνα στο Δημοτικό 
Συμβούλιο όπως αποφασίσει σχετικά τη διατήρηση (μη υλοτομία) αυτών καθώς η 
κατάσταση υγείας των δέντρων είναι σε πολύ καλή κατάσταση.

7. Κορίνθου 24

Σχετική  η υπ’ αρ. πρωτ. 7264/25-02-2025 αίτηση της κας Παπαδήμας Πόπης, με την 
οποία αιτείται την υλοτομία ενός δέντρου καθώς δημιουργεί πρόβλημα. Σύμφωνα 
με την αίτηση, το πεύκο που βρίσκεται στο πεζοδρόμιο έξω από την οικία της έχει 
χαλάσει με τις ρίζες του τμήμα της περίφραξης και έχει ανασηκώσει το πεζοδρόμιο.  
Αρμόδια υπάλληλος του δήμου μετέβη την Δευτέρα 10-03-2025 στο σημείο που 
βρίσκεται το εν λόγω δέντρο, επί της οδού Κορίνθου 24, όπου διαπιστώθηκαν τα 
εξής: Σε πεζοδρόμιο πλάτους 1,07 μ. περίπου φύεται ένα πεύκο με περίμετρο 



13/24

κορμού 1,05 μ. περίπου.  Το δέντρο είναι ευθυτενές και ικανοποιητικής βλαστικής 
ανάπτυξης, με ύψος  γύρω στα 9μ. Μακροσκοπικά, η κατάσταση της υγείας του 
κρίνεται ικανοποιητική χωρίς να εκτιμάται κίνδυνος για πιθανή πτώση. 
Παρατηρήθηκε ξήρανση κλάδων και μεταχρωματισμός του κορμού του, σημάδια 
που υπονοούν την ανάγκη καλλιεργητικών φροντίδων του δέντρου. Το δέντρο έχει 
υποστεί κλάδεμα καθώς βρίσκεται κοντά σε καλώδια μεταφοράς ηλεκτρικού 
ρεύματος. Σε ότι αφορά το πεζοδρόμιο και την περίφραξη, αυτό δεν αποτελεί 
αντικείμενο της παρούσας αυτοψίας.
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Η επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα, λαμβάνοντας υπόψη τους λόγους για τους 
οποίους αιτείται την υλοτομία του δέντρου, εισηγείται ομόφωνα στο Δημοτικό 
Συμβούλιο όπως αποφασίσει σχετικά τη διατήρηση (μη υλοτομία) αυτού καθώς, 
μακροσκοπικά, η κατάσταση της υγείας του κρίνεται ικανοποιητική χωρίς να 
εκτιμάται κίνδυνος για πιθανή πτώση. Προτείνεται όπως η αρμόδια υπηρεσία 
(Τμήμα εφαρμογών πρασίνου) προβεί στις απαραίτητες καλλιεργητικές φροντίδες 
του δέντρου. 

8. Αναλήψεως 22
Σχετική  η υπ’ αρ. πρωτ. 5799/13-02-2025 αίτηση της κας Κούνα – Παπαθανασίου 
Αικατερίνης, με την οποία αιτείται την υλοτομία ενός δέντρου καθώς δημιουργεί 
πρόβλημα. Σύμφωνα με την αίτηση, το πεύκο που βρίσκεται στο πεζοδρόμιο έξω από 
το οικόπεδό της εμποδίζει τα σκαπτικά μηχανήματα να κάνουν εργασίες εκσκαφής 
στο οικόπεδό της για την ανέγερση νέας οικοδομής.
Αρμόδια υπάλληλος του δήμου μετέβη την Τρίτη 11-03-2025 στο σημείο που 
βρίσκεται το εν λόγω δέντρο, επί της οδού Αναλήψεως 22, όπου διαπιστώθηκαν τα 
εξής: Σε πεζοδρόμιο πλάτους 1 μ. περίπου φύεται ένα πεύκο με περίμετρο κορμού 
1, 5 μ. περίπου.  Το δέντρο έχει μια μικρή κλίση προς τον δρόμο, έχει ύψος γύρω στα 
6 -7 μ. και είναι ικανοποιητικής βλαστικής ανάπτυξης. Μακροσκοπικά, η κατάσταση 
της υγείας του κρίνεται ικανοποιητική χωρίς να εκτιμάται κίνδυνος για πιθανή 
πτώση. Παρατηρήθηκε ξήρανση κλάδων και μεταχρωματισμός του κορμού του, 
σημάδια που υπονοούν την ανάγκη καλλιεργητικών φροντίδων του δέντρου. Το 
δέντρο έχει υποστεί κλάδεμα καθώς βρίσκεται κοντά σε καλώδια μεταφοράς 
ηλεκτρικού ρεύματος. Η αιτούσα έχει προσκομίσει όλες τις εγκεκριμένες άδειες και 
τα σχέδια για την ανέγερση του νέου κτιρίου, όπου σύμφωνα με τα σχέδια, το δέντρο 
δεν επηρεάζει την είσοδο πεζών ή οχημάτων στο κτίριο. Η απόσταση του δέντρου 
από την αριστερό οίκημα είναι 3,7μ. περίπου ενώ από το δεξιά είναι 6,40 μ. περίπου.
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Η επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα, λαμβάνοντας υπ’ οψιν τους λόγους για τους 
οποίες αιτείται την υλοτομία του δέντρου καθώς και το γεγονός ότι μακροσκοπικά η 
κατάσταση της υγείας του κρίνεται ικανοποιητική, χωρίς να εκτιμάται κίνδυνος 
πτώσης του, εισηγείται ομόφωνα στο Δημοτικό Συμβούλιο όπως αποφασίσει 
σχετικά την διατήρηση (μη υλοτομία του δέντρου). Προτείνεται όπως η αρμόδια 
υπηρεσία (Τμήμα εφαρμογών πρασίνου) προβεί στις απαραίτητες καλλιεργητικές 
φροντίδες του δέντρου. Σημειώνεται ότι οι εργασίες για την ανέγερση της νέας 
οικοδομής θα πρέπει να γίνουν με τρόπο που να μην επηρεαστεί το κεντρικό ριζικό 
σύστημα του δέντρου.
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Β. Την  υλοτομία των δέντρων στις παρακάτω περιπτώσεις:

9. 6ο Δημοτικό Σχολείο Ιλίου
Σχετική  η υπ’ αριθ. πρωτ.: 4413/05-02-2025 αίτηση της κας Σιαράβα Μαρίνας, 
διευθύντριας του 6ο δημοτικού σχολείου Ιλίου, με την οποία αιτείται την υλοτομία 
ενός δέντρου εντός του χώρου του σχολείου λόγω επικινδυνότητας. Το δέντρο 
παρουσιάζει διάβρωση και έχει πάρει επικίνδυνη κλίση. Επίσης τα κλαδιά του 
ακουμπούν στο μπαλκόνι του β’ ορόφου με αποτέλεσμα οι μαθητές εύκολα να 
μπορούν να κρεμαστούν από εκεί.
Αρμόδιοι υπάλληλοι του δήμου μετέβησαν την Τετάρτη 05-02-2025 στο σημείο που 
βρίσκεται το εν λόγω δέντρο, εντός του προαύλιου χώρου του 6ου δημοτικού 
σχολείου Ιλίου, όπου διαπιστώθηκαν τα εξής: Σε παρτέρι βρίσκεται ένας φοίνικας 
μεγάλου ύψους και πλούσιας βλαστικής ανάπτυξης. Ο φοίνικας έχει πάρει μια μικρή 
κλίση προς το προαύλιο του σχολείο καθώς φύεται πολύ κοντά στα μπαλκόνια του 
κτιρίου. 
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Η επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα, λαμβάνοντας υπόψη: α) το σημείο που φύεται το 
δέντρο, εντός δημοτικού σχολείου και δίπλα από τα μπαλκόνια των ορόφων του, β) 
το γεγονός ότι  υπάρχουν αλλοιώσεις στον κορμό του δέντρου, γ) το γεγονός ότι η 
ανθρώπινη ζωή αποτελεί υπέρτερη αξία, εισηγείται ομόφωνα προς το Δημοτικό 
Συμβούλιο όπως αποφασίσει σχετικά την υλοτομία του δέντρου για την αποφυγή 
οποιοδήποτε ενδεχομένου πρόκλησης ατυχήματος. Προτείνεται όπως η αρμόδια 
υπηρεσία (Τμήμα εφαρμογών πρασίνου) προχωρήσει στην υλοτομία του δέντρου, 
μετά την έκδοση των σχετικών αδειών και όπως προβεί σε φύτευση νέου για την 
αντικατάστασή του, σε σημείο που να διασφαλίζεται η ασφάλεια των παιδιών εντός 
του σχολικού χώρου.
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10. Μενελάου και Βρισηίδος
Σχετική  η από 31-01-2025 ηλεκτρονική αλληλογραφία του Τμήματος εφαρμογών 
πρασίνου, με την οποία αιτείται τον έλεγχο ενός δέντρου γιατί απασχολεί η εικόνα 
του. 
Αρμόδια υπάλληλος του δήμου μετέβη στο σημείο που βρίσκεται το εν λόγω δέντρο 
στην διασταύρωση των οδών Μενελάου και Βρισηίδος, όπου διαπιστώθηκαν τα 
εξής: Επί πεζοδρομίου πλάτους περίπου 1,20μ. φύεται ένα δέντρο λεύκης μεγάλου 
ύψους (>12μ.). Το δέντρο είναι ευθυτενές με περίμετρο κορμού 1,7μ. περίπου. 
Μακροσκοπικά, η κατάσταση της υγείας του δέντρου δεν βρέθηκε καλή με εμφανή 
σημεία παρακμής. Παρατηρήθηκαν ρηγματώσεις στον κορμό και σήψη στον λαιμό 
του δέντρου. 
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Η επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα, λαμβάνοντας υπόψη το γεγονός ότι: α) η  
παρουσία σήψεων στον λαιμό των δέντρων δημιουργούν σοβαρά θέματα στη 
μηχανική συμπεριφορά τους, καθιστώντας τα επικίνδυνα για θλάση του κορμού, ή 
βραχιόνων ή και συνολική εκρίζωση, β) το μέγεθος και το σημείο που φύεται το 
δέντρο σε σημείο με πολύ αυξημένη κίνηση πεζών και οχημάτων, γ) η ανθρώπινη 
ζωή αποτελεί υπέρτερη αξία, εισηγείται ομόφωνα προς το Δημοτικό Συμβούλιο 
όπως αποφασίσει σχετικά την υλοτομία του δέντρου λεύκης. Προτείνεται όπως η 
αρμόδια υπηρεσία (Τμήμα εφαρμογών πρασίνου) προβεί στην υλοτομία του 
δέντρου, μετά την έκδοση των απαραίτητων αδειών. Επιπλέον, όπως προβεί σε 
φύτευση νέου για την αντικατάστασή του, σε σημείο που να πληρούνται οι 
προδιαγραφές φύτευσης.

11. Πολυφήμου 38

Σχετική  η από 31-01-2025 ηλεκτρονική αλληλογραφία του Τμήματος εφαρμογών 
πρασίνου, με την οποία αιτείται τον έλεγχο ενός δέντρου γιατί απασχολεί η εικόνα 
του. 
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Αρμόδια υπάλληλος του δήμου μετέβη στο σημείο που βρίσκεται το εν λόγω δέντρο 
επί της οδού Πολυφήμου 38, όπου διαπιστώθηκαν τα εξής: Επί πεζοδρομίου πλάτους 
περίπου 1,80μ. φύεται ένα δέντρο (βραχυχίτωνας) μεσαίου ύψους (περίπου 8μ.). Το 
δέντρο είναι ευθυτενές με περίμετρο κορμού 1μ. περίπου. Παρατηρήθηκε έντονη 
σήψη στον λαιμό του δέντρου. 
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Η επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα, λαμβάνοντας υπόψη το γεγονός ότι το δέντρο 
παρουσιάζει έντονη σήψη στον λαιμό και πιθανότητα και στην ρίζα του, με μεγάλη 
πιθανότητα πτώσης του και πρόκληση ατυχημάτων και υλικών ζημιών, εισηγείται 
ομόφωνα προς το Δημοτικό Συμβούλιο όπως αποφασίσει σχετικά την άμεση 
απομάκρυνση (υλοτομία) του δέντρου. Προτείνεται όπως η αρμόδια υπηρεσία 
(Τμήμα εφαρμογών πρασίνου) προβεί στην υλοτομία του δέντρου, μετά την έκδοση 
των απαραίτητων αδειών. Επιπλέον, όπως προβεί σε φύτευση νέου για την 
αντικατάστασή του, στο ίδιο ή άλλο σημείο που να πληρούνται οι προδιαγραφές 
φύτευσης.
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12. Είσοδος ΒΙΟΦΙΑΛ (Πολυδύναμο Κέντρο Μίκης Θεοδωράκης)

Σχετική η από 15-01-2025 ηλεκτρονική αλληλογραφία του Τμήματος εφαρμογών 
πρασίνου και η από 06-03-2025 ηλεκτρονική αλληλογραφία του Αντιδημάρχου 
Περιβάλλοντος, Κλιματικής Αλλαγής και Ενεργειακής Μετάβασης, με την οποία 
προτείνουν την υλοτομία ενός δέντρου που βρίσκεται μπροστά από την είσοδο της 
ΒΙΟΦΙΑΛ καθώς εμποδίζει και προκαλεί πρόβλημα ασφάλειας και λειτουργικότητας.
Αρμόδια υπάλληλος του δήμου μετέβη στο σημείο που βρίσκεται το εν λόγω δέντρο, 
στο κτίριο του Πολυδύναμου Κέντρου Μίκης Θεοδωράκης όπου διαπιστώθηκαν τα 
εξής: επί του πεζοδρομίου της οδού Ηροδότου, πλάτους περίπου 2,65μ. φύεται ένα 
δέντρο (βραχυχίτωνας) μεσαίου ύψους (περίπου 8μ.). Το δέντρο είναι ευθυτενές με 
περίμετρο κορμού 1,10μ. περίπου και πλούσιας βλαστικής ανάπτυξης. Δεν 
παρατηρήθηκε κάποιο σημάδι ασθένειας του δέντρου. Σημειώνεται ότι ο ελεύθερος 
χώρος της πόρτας εισόδου – εξόδου στην ΒΙΟΦΙΑΛ είναι περίπου 2μ.
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Η επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα εισηγείται κατά πλειοψηφία προς το Δημοτικό 
Συμβούλιο όπως αποφασίσει σχετικά την υλοτομία του δέντρου για θέματα 
ασφάλειας και λειτουργικότητας, παρότι το δέντρο δεν παρουσιάζει σημάδια 
ασθένειας ή επικινδυνότητας. Προτείνεται όπως η αρμόδια υπηρεσία (Τμήμα 
εφαρμογών πρασίνου) προβεί στην υλοτομία του δέντρου, μετά την έκδοση των 
απαραίτητων αδειών. Επιπλέον, όπως προβεί σε φύτευση νέου για την 
αντικατάστασή του, σε άλλο σημείο που να πληρούνται οι προδιαγραφές φύτευσης.

13. 8ο νηπιαγωγείο Ιλίου
Σχετική η από 27-02-2025 ηλεκτρονική αλληλογραφία του Αντιδημάρχου 
Περιβάλλοντος, Κλιματικής Αλλαγής και Ενεργειακής Μετάβασης, με την οποία 
αιτείται την υλοτομία τριών δέντρων που βρίσκονται στον αύλειο χώρο του 8ου 
Νηπιαγωγείου Ιλίου, στη γωνία των οδών Τρικάλων και Αώου, Τα συγκεκριμένα 
δέντρα βρίσκονται δίπλα και πίσω από την αίθουσα νηπιαγωγείου τύπου ISOBOX, η 
οποία πρόκειται να μεταφερθεί και να αντικατασταθεί. Η κοπή των δέντρων κρίνεται 
αναγκαία για την πραγματοποίηση της μεταφοράς και της αντικατάστασης της 
αίθουσας, καθώς η διαδικασία θα απαιτήσει τη χρήση γερανού και θα γίνει μέσω 
ΚΤΥΠ.  
Στο σημείο δεν πραγματοποιήθηκε εκτίμηση επικινδυνότητας των δέντρων καθώς 
δεν τίθεται θέμα υγείας ή επικινδυνότητας αυτών. Το είδος των δέντρων είναι 
βραχυχίτωνες. Αναφέρεται ότι από την μεριά της οδού Τρικάλων επηρεάζονται 3 
δέντρα και από την μεριά της οδού Αώου επηρεάζονται 2 δέντρα.

Οδός Τρικάλων
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Οδός Αώου

Η επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα προτείνει ομόφωνα προς το Δημοτικό Συμβούλιο 
όπως αποφασίσει σχετικά την διατήρηση των δέντρων με την ανεύρεση της λιγότερο 
επίπονης για τα δέντρα λύσης (π.χ. κλάδεμα) σε ότι αφορά την έντεχνη και ασφαλή 
αντικατάσταση της προκατασκευασμένης αίθουσας (ISOBOX) για την εύρυθμη 
λειτουργία του σχολείου. Στην περίπτωση που αυτό δεν είναι τεχνικά εφικτό, την 
υλοτομία αυτών και την αντικατάστασή τους με νέα, σε σημείο που να εξυπηρετείται 
μια πιθανή μελλοντική μηχανική επέμβαση. 

Ο Αντιδήμαρχος Περιβάλλοντος, 
Κλιματικής Αλλαγής και Ενεργειακής 

Μετάβασης

Νικόλαος Δρακόπουλος
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